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VOORWOORD
De najaarseditie alweer. De editie waarbij we terugblikken op het 
corso jaar 2023. Het jaar dat we aan de slag gingen met een groep 
enthousiaste jonge ontwerpers. Het jaar dat we de badeendjes van 
op papier hebben zien opgroeien tot een heuse corsowagen. Een 
jaar vol van leuke activiteiten. Een jaar vol herinneringen met een 
lach en een traan.  Nu op naar 2024!

Veel kijk en lees plezier !!

Wij wensen iedereen Prettige Kerstdagen en een 
gelukkig en gezond 2024.

De redactie
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VAN DE  
VOORZITTER
Corsojaar 2023 zit er weer bijna op. Het jaar van de badeend. 
Je komt ze nog steeds overal tegen. Helaas scoorden we er maar 
een 18e plaats mee, maar gelukkig wel met het predicaat dat het 
zowat de vrolijkste wagen van het corso was. Met alle tussendoor 
georganiseerde activiteiten erbij, vond ik het een leuk en gezellig 
bouwjaar. Ondanks dat het in de laatste uren op corsozaterdag 
misschien even wat minder vrolijk was, is alles toch nog goed 
gekomen. Iedereen heeft er gelukkig ook weer veel van geleerd. 
Betere communicatie en tussentijds overleg zijn de voornaamste 
bevindingen na onze evaluatie in september. 

Over evalueren gesproken: Ook bij bestuur en commissies van 
SBZ kwam dit jaar weer een groot aantal punten binnen die bij de 
buurtschappen waren aangemeld. Veel op- en aanmerkingen over 
de feestlocatie, het programma, barpersoneel, het bekersysteem en 
de kostprijs voor zowel consumpties als het evenement. Samen met 
alle kritische punten over 
de optocht en alles 
daaromheen heeft het 
SBZ-bestuur weer heel 
wat vergaderuurtjes voor 
de boeg. Financieel is het 
in elk geval geen slecht 
jaar geweest, zo werd 
tijdens de laatste RvB-
vergadering meegedeeld. 
De prijzen zullen - naar 
mijn inschatting - daarom 
volgend jaar niet hoeven te 
stijgen.

Gelukkig is het financieel 
bij onze buurtschap 
ook goed geëindigd. 
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Met de stijgende metaalprijzen in het voorjaar zagen we 
aanvankelijk de bui al hangen. Maar het kwam goed. De 
sponsoren zijn ons trouw gebleven, donateurs hebben ons 
niet minder gesteund dan voorgaande jaren en op het 
bloemenveld is door de trouwe veldploeg weer een flinke 
prestatie weggezet met een levering van meer dan 800.000 
bloemen. Vlak ook de opbrengst van het oud ijzer en de 
verleende hand- en spandiensten niet uit. Dank aan iedereen 
die een bijdrage geleverd heeft. Met deze inzet kunnen we 
weer plannen maken voor het komende jaar. De oproepen 
voor een ontwerp zijn de deur al uit. We kijken er naar uit, 
wat er op tafel komt.

Als we 2024 gaan schrijven zit er voor mij inmiddels weer 
zes jaar op. Gelet op mijn leeftijd vind ik het wenselijk dat 
er een jongere opvolging komt en ga daarom niet meer 
voor een derde termijn. We willen nu eenmaal graag dat de 
jongere generatie het voortouw gaat nemen. Het feit dat ik 
de oudste voorzitter ben die in de Raad van Buurtschappen 
zitting heeft, is tevens een argument om het stokje over te 
dragen. ‘t Kapelleke moet verjonging uit gaan stralen.
Voor een aantal zaken zal ik op de achtergrond nog wel 
beschikbaar zijn: de website en de webshop, ‘t Kapstokske 
en het bloemenveld. In wat mindere mate zal ik me in de tent 
gaan vertonen: het bouwlawaai is nu eenmaal niet mijn ding, 
maar als het gewenst is, zal ik helpen waar ik kan.

Bovenstaande betekent dus ook dat dit mijn laatste stukje 
‘van de voorzitter’ is. 
In deze functie heb ik na die zes jaar een heel andere kijk 
gekregen op het corsowereldje, grotendeels in positieve zin 
maar soms ook minder leuk. Ik vond het in elk geval een hele 
eer om onze buurtschap te mogen vertegenwoordigen (dank 
voor het vertrouwen!) en hoop op mijn manier een bijdrage 
te hebben geleverd.

Jan

Voorzitter: 
 Jan van Trier
 Akkermolenweg 5
 4881 BL  Zundert
  
Secretaris:
 Olga van Hassel
 Wielewaal 15
 4881 VR  Zundert

Penningmeester: 
 Tommie Daamen
 Achtmaalseweg 98c
 4881 VN  Zundert

Leden:
 Ruud Bartels
      Laura Kuijten-Wierks 
 Rens Gommers
      William de Bruijn
 Erwin Vissenberg

www.buurtschap-kapelleke.nl
info@buurtschap-kapelleke.nl
ac@buurtschap-kapelleke.nl

Marloe Bartels
Claudia Godrie
Jan van Trier

E-mail: 
redactie@buurtschap-kapelleke.nl

Het buurtblad verschijnt drie keer per jaar. De redactie 
behoudt zich het recht ingezonden stukken geheel of 
gedeeltelijk te weigeren.

BESTUUR

REDACTIE

VAN DE 
VOORZITTER



5

IN MEMORIAM: KEES FRIJTERS

Een aantal weken geleden hebben we samen met de familie 
en met vele buurtgenoten afscheid genomen van Kees Frijters. 
Op de rouwkaart staat o.a. de volgende tekst:

“Tijd is tijd. En dan nog een laatste groet, aan een ieder die 
ik in mijn leven heb ontmoet. Na mijn geboorte en voor mijn 
overlijden had ik een lang en goed leven. Daarom treur niet 
om mij, graag was ik nog wat gebleven. Maar op een dag 
is ‘t toch voorbij. Houdoe!

Houdoe Kees!!
Een hele fijne mensenmens is ons ontvallen.
Op Kees kon je altijd een beroep doen. Kees was geen man 
van vele woorden, maar als Kees iets zei dan kon je het beste 
maar heel goed luisteren.
Vele jaren heeft hij zijn beste beentje voorgezet voor ‘t 
Kapelleke.
Op het veld: knollen planten, hakken, schoffelen, palen 
zetten, touwen trekken, bloemen plukken en bloemen gaan 
leveren met de pony, knollen uit doen met de schop.
In de winterperiode was Kees de “bewaker” van de kuil op 
de akker.
Kees zorgde er voor dat de knollen niet bevroren door 
bijtijds, bij mogelijke vorst, de pvc pijpen onderin de kuil 
af te gaan stoppen met stro. In het verleden regelde Kees 
ook altijd rauwenis uit de Pannenhoef om de kuil mee af te 
dekken bij vorst.

We zullen nooit vergeten de dag dat Kees de knollen met een 
schudmes rooide op het veld tegen de assortimentstuin “de 
Tuinderij”. De tractor en het schudmes trilden zo hevig dat 
Kees diverse keren even van de tractor moest om een kleine 
en/of een grote behoefte te doen. Ook Kees trilde helemaal. 
Maar Kees ging door “ik heb beloofd dat ik dat zou doen, 
dus ik maak het af”.

Niet alleen op het veld maar ook in de tent was Kees heel 
actief. Bouwen en sjouwen. Tempex snijden was Kees z’n 
ding. In het tikweekend was Kees heel gedreven. Begon 
hij aan een tikklus dan bleef hij tot zijn klus helemaal af 
was. Geen denken aan om eerder naar huis te gaan. Een 
geweldige tikker!!
Tijdens het tikweekend zei ie vaak: “de jeugd gaat veul te 
veul lopen. Ge mot bij uw wark blijven. Ze kunnen morgen 
toch ook nog eten of drinken”.
Naast al dat werken heeft Kees ook een aantal jaren deel 
uitgemaakt van ons bestuur.
Vele jaren heeft hij heel actief meegedaan aan het Kapellekes 
Amateur Cabaret. Vaak
presenteerde hij zich met een geweldige levensechte solo. 
Maar ook in een tutu was Kees best aardig om te zien. Heb 
nog wat oude foto’s opgezocht. Geweldig om dat nog eens 
terug te zien.
Kees, dank voor je tomeloze inzet en voor je hele wijze 
levenslessen. Laten jouw instelling, 
betrokkenheid en interesse een inspiratiebron zijn voor ons 
allen.

Houdoe Kees!!

Henk van Hasselt
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Vaak was het warm op het bloemenveld en misschien was 
de opkomst bij het onkruid hakken wat minder. Toch heeft de 
veldploeg het weer gepresteerd een enorm aantal bloemen 
te plukken, waar penningmeester Tommie weer heel erg blij 
mee is. Onder het motto ‘druk met de pluk’ was er genoeg 
animo op het veld om bloemen voor eigen corso en andere 
afnemers te leveren.

BLOEMENVELD

Voorzichtig is vorig jaar de verbroederingsavond met 
Buurtschap Markt weer in het leven geroepen. Tijdens en na 
corona stond die enkele jaren op een heel laag pitje.
Vorig jaar waren wij te gast bij de buren, dus was het nu 
de beurt aan Buurtschap Markt om onze kant op te komen. 
Op vrijdag 4 augustus 2023 was het zover, om de avond 
wat te breken was een leuke quiz door onze buurtschap 
samengesteld. Er werden meerdere teams gevormd van 
alle aanwezigen. Hierdoor ontstond een leuke mix van 
buurtgenoten van buurtschap Markt en onze buurtschap. 
Eén team werd uiteindelijk de winnaar en won de gouden 
badeend. Hierna werd nog tot in de late uurtjes door 
‘verbroederd’, dat ook nog doorging bij het corsocafé.

VERBROEDERINGSAVOND



8



9

MUZIEKBINGO
De muziekbingo begint zo langzamerhand ook traditie te 
worden medio augustus. Maikel had een hele serie nummers 
af te draaien voordat er eindelijk een winnaar was voor een 
volle kaart. (of hadden alle buurtgenoten het te druk met 
praten en drinken?). In elk geval werd het weer een latertje..

Na de lekkere Kip-van-Lennart werd het weer tijd om de 
prijzen te gaan uitdelen tijdens de Bierbingo. Ook ditmaal 
weer gepresenteerd door de enige echte - quel signore in 
rosa – Wim. Dit jaar werden er geen lootjes getrokken, maar 
genummerde eendjes gevangen uit een zwembad. Gelukkig 
werd Wim bijgestaan door de lieftallige assistentes Lotte 
en Jip, zij zorgden er voor dat de prijzen op een eerlijke 
manier werden uitgedeeld. Bijna 100 prijzen waren er te 
winnen. Het varieerde van planten tot vispakketten en van 
chocolademelk tot K*tbier. Het viel bij iedereen in de smaak. 
De schenkers van deze prijzen willen we bij dezen weer 
hartelijk bedanken!

BIERBINGO

CORSOWEEKEND
En toen kwamen onze eenden eindelijk de tent uit en 
vrolijkten Corso 2023 op. Een terugblik op optocht en uitslag 
laten we hier maar achterwege, want D’n Nil gaat er in zijn 
column nog verder op in. Ondanks de 18e plaats, konden 
we terugkijken op een fijn bouwjaar en is op corsozondag 
en maandag tot in de late uurtjes feest gevierd. Dank aan 
Douwe, Jop, Luca, Tjeerd en Rob voor hun tomeloze inzet!
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COLUMN VAN D'N NIL
We dobberen verder, maar niet lang meer!
Zoals gebruikelijk blik ik nog even terug op het Corso. 
Niet met al te veel plezier, want ook dit jaar was ik er op 
maandag en dinsdag niet bij. In 2022 een geblesseerde 
voet en afgelopen Corso werd ik in de nacht van zondag 
op maandag ineens erg ziek en die flauwekul duurde een 
dag of vier. Geen nabespreking bij de tent op maandag, 
geen veilingterrein, niet bij het afbreken van de tent en niet 
bij de afsluiting van de bouwperiode op dinsdag. Maar niet 
getreurd, volgend jaar is het weer Corso.
Op zondag een tevreden Nil. De optocht trok prima voorbij 
aan de Willem Passtoorsstraat 9b, de sfeer zat er goed in 
en op tijd naar het bedje. Op naar de volgende twee zware 
dagen, niet dus. 

Ik heb genoten van de optocht, veel aparte ontwerpen wat 
de nodige gespreksstof opleverde. Over de eerste plaats van 
buurtschap Poteind heb ik weinig gemekker gehoord. De 
gunfactor speelde ook mee, maar iedereen kon leven met 
deze overwinnaar. Dat Achtmaal hoog zou gaan scoren zat 
er wel in. Er werd fanatiek gefigureerd en het verhaal werd 
dan ook prachtig op straat gezet. Toppertje. Buurtschap 
Klein-Zundert werd derde met een trein vol volk. Geen 
verkeerde wagen, maar een derde prijs vond ik een tikkeltje 
overdreven. Tiggelaar werd vierde, maar het was totaal niet 
mijn wagen. Zonder figuratie bleef er weinig over van deze 
wagen. Over de vijfde prijs ben ik gewoon duidelijk: Ik vond 
het helemaal niks! Dat doe je toch niet om zo rond te rijden. 
En dan ook nog een pluim van de jury krijgen. Het zal wel 
aan mij liggen. Sorry, Molenstraat. Klein-Zundertse Heikant 
een keertje niet in de top 3, dat is even wennen. Eerlijk 
gezegd heb ik het eigenlijk wel een beetje gehad met dit 
soort wagens. Wederom knap gemaakt, maar het mag van 
mij wel eens een keer wat anders zijn.
Buurtschap ’t Stuk stond in mijn voorspelling een heel stuk 
lager. Als je eerst een verhaal moet aanhoren om te snappen 
waarover het gaat, dan ben ik allang afgehaakt. Bovendien 
vond ik de wagen wel erg minimaal. Buurtschap Schijf wist 
dit jaar minder hoge ogen te gooien en dat was terecht in 
mijn ogen. Behaalde een achtste plaats en daar kon ik me 
wel in vinden.

Buurtschap Stuivezand (ons konijn 2.0) en buurtschap Laer 
Akkermolen had ik zeker niet in de top 10 staan. Buurtschap 
Raamberg was letterlijk een vrolijke noot in de optocht. Een 
prima afsluiter en een terechte 11e plaats. Had van mij 
gerust 9e mogen zijn. Buurtschap Rijsbergen bracht mij in 
verwarring. Ik wilde maar niet snappen wat het nu eigenlijk 
moest voorstellen. Had gerust enkele plaatsen lager mogen 
zitten. Buurtschap Wernhout schrok waarschijnlijk van de 
13e prijs. Terecht, met een 2e publieksprijs heb je toch iets 
gemaakt wat de mensen aanspreekt. Van mij had deze 
wagen zeker in de top 10 moeten staan.

Buurtschap Helpt Elkander was ook niet tevreden met de 14e 
plaats, maar deze wagen lijkt op wel 10 andere, eerder 
gemaakte wagens. Kon mij dan ook totaal niet overtuigen. 
Van buurtschap Markt had ik iets meer verwacht. Het idee 
kwam er niet helemaal uit en ook de samenwerking met de 
harmonie was bepaald geen meerwaarde. Buurtschap De 

Berk had ik enkele plaatsen lager gepould en daar sta ik 
nog steeds achter. Buurtschap Laarheide zag er best strak 
uit, maar was zeker geen topper. Tsja en dan wij, een 18e 
plaats, Wat moet ik daar van zeggen. Niet veel meer denk ik. 
Dat heb ik al eerder gedaan. Ik denk nog steeds dat er veel 
meer in zat. Maar ik vind het nog steeds geweldig dat onze 
eigen vijf jonge ontwerpers deze wagen hebben weggezet. 
Ik weet zeker dat ze veel hebben geleerd van het afgelopen 
bouwjaar. Buurtschap Lent en buurtschap Veldstraat eindigden 
als voorlaatste en laatste. Van buurtschap Veldstraat had ik 
meer verwacht, maar het resultaat viel mij wat tegen. Maar 
ook daar jonge ontwerpers en petje af voor deze gasten. 

Tot zo ver Corso 2023. De eerste wagens voor het Corso 
2024 zijn al weer gekozen en ook bij onze buurtschap 
begint Corso weer te kriebelen. Wie zijn de ontwerpers in 
2024?
Ook zijn er nogal wat veranderingen bij ’t Kapelleke voordat 
we weer beginnen aan het nieuwe corsojaar. Op de eerste 
plaats heeft onze bouwplaats een metamorfose ondergaan. 
De houten schuur van mijn schoonvader staat er niet meer. 
Een kale hoek is het geworden zonder bestemming. Eeuwig 
zonde en een grote aderlating voor onze buurtschap. Wat 
hebben wij veel plezier gehad aan deze schuur. Hopelijk 
kan de buurtschap dit ruimteverlies opvangen. Ook bij het 
bestuur gaat het een en ander veranderen. Zes jaar geleden 
werd Jan omgepraat tijdens de nieuwjaarsreceptie. Met 
enkele rode wijntjes op weg naar huis en na enkele dagen 
bedenktijd stapte Jan in het grote avontuur. Na zes jaar 
vindt Jan het genoeg geweest en hij kan terugkijken op een 
mooie periode. Bij het schrijven van dit stuk is zijn opvolger 
nog niet officieel bekend, al gaat wel het gerucht dat Rens 
zijn opvolger gaat worden. Ook Ruud gaat een stapje terug 
doen. Negen jaar heeft hij zich steeds met de volle 100%  
ingezet voor het bloemenveld. Deze taak wordt waarschijnlijk 
ingevuld door zoonlief Bas. De jeugd neemt het stokje over 
en dat juichen de oude brakken zeker toe. Succes mannen. 
Als Poteind kan winnen en Achtmaal eindigt op een mooie 
tweede plaats, dan moet het nu een keer ons jaar gaan 
worden. Het dobberen is voorbij en laten wij eens een keer 
positief verrassen!

Groetjes,
D’n Nil
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Vanaf ongeveer 10 jaar geleden werden de hoogwerkers 
uit Strijbeek steeds meer ingezet bij nagenoeg elke 
corsobuurtschap om taken op hoogte veilig te kunnen 
verrichten. 
Juist die veiligheid en alsmaar groeiend aantal voorschriften 
maken het er niet altijd makkelijk op om de verre toekomst 
goed te kunnen voorspellen. Wat als alle vervoer over een 
tiental jaar elektrisch moet zijn en er geen vrachtverkeer 
op diesel meer in de binnensteden mag? Hoogwerkers zijn 
onontbeerlijk bij bouw en renovatie. Om over verzekeringen 
in combinatie met risico’s nog maar te zwijgen... Onze vaste 
vraag over de toekomstplannen kan Martijn daarom niet 
stellig beantwoorden. Gelukkig blijft hij er wel nuchter onder.

Onze andere vaste vraag tot slot - wat vind je de mooiste 
corsowagen tot nu toe? - blijft ook onbeantwoord. Wel heeft 
hij een groot corsohart, want anders zou hij de buurtschappen 
niet ondersteunen met hoogwerkers tegen sterk gereduceerde 
prijs.Voor ons dus een reden om dit bedrijf bij dezen eens 
extra in het zonnetje te zetten.

Verdaasdonk: een sponsor van hoog niveau!

''KEN ONZE SPONSOR''
Iedere editie willen we onze trouwe sponsors graag extra in 
het zonnetje zetten. 
Wie zijn toch deze mensen die onze buurtschap willen 
ondersteunen?

Het is dat er een bord met de naam Verdaasdonk op de 
muur staat van een idyllisch gelegen woonhuis met schuur 
aan de Notselseweg, anders zou je niet eens weten dat hier 
een groot bedrijf gevestigd is. Er staan wel wat hoogwerkers 
op het terrein, maar in een enorme loods staan er tientallen! 
Wij gebruiken op onze corsobouwplaats voornamelijk de 
schaarhoogwerker, maar er zijn ook knikarm-, telescoop-, 
mastboomhoogwerkers; zelfrijdend, op diesel of elektrisch... 
Je kunt het zo gek niet bedenken of ze hebben het. Alle 
machines bieden een variabele, maar ook specifieke 
maximale werkhoogte. 

We spraken met Martijn Verdaasdonk die samen met 
zijn vader en enkele parttimers ongeveer 20 jaar dit 
gespecialiseerde bedrijf runt. 
Weliswaar worden er alleen in de regio machines verhuurd, 
maar voor verkoop, onderhoud en keuring is Verdaasdonk 
overal in het land actief. 
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EEN GOEDE BUUR
Bedankt Inge voor het doorgeven van de pen aan mij. Nu is 
het aan mij om mezelf voor te stellen.  
Ik ben Simone Poppelaars en vanaf april volgend jaar Simone 
Mathijssen-Poppelaars ;P.  
Naast partner van Joris, ben ik moeder van ons blije ventje 
Wout. Daarnaast werk ik als podotherapeut voor Hallux 
Podotherapie waar ik steeds op zoek ben naar meer kennis 
om op een breder vlak te kunnen behandelen.  
 
Ik ben geboren en getogen in Rijsbergen. Na een paar jaar 
in Zundert te hebben gewoond met Joris zijn we verhuisd 
naar Rijsbergen. In Rijsbergen heb ik mijn liefde voor corso-
bouwen ontwikkeld. Hier liep ik in 2008 voor het eerst door 
de corsotent en voor mij was ‘God is a dj’ De corso-ervaring 
die ik me nog zo goed kan herinneren… Als danseres op de 
wagen, dat geeft een nieuwe dimensie aan het corso gevoel. 
Daarna groeiden we steeds verder uit elkaar waardoor 2019 
mijn laatste jaar was in de corsotent van Rijsbergen. 
Dit is tevens het jaar dat ik mijn eerste stappen zette in de tent 
van ’t Kapelleke. 
 
Helaas overviel corona ons allemaal en daarna duurde het 
weer even voordat we de tent in konden. Met alles wat de 
laatste anderhalf jaar heeft gespeeld (huis + zwangerschap) 
is het er niet van gekomen om met regelmaat in de tent te zijn. 
Al zijn de momenten waar we wel bij kunnen zijn ontzettend 
gezellig en bij sommige activiteiten behoorlijk competitief.  
 
Het zou heel tof zijn om bij het Kapelleke ook zo’n gaaf 
corsomoment mee te mogen maken zoals in 2016 en 
hopelijk geven we de corsokriebels ook door aan Wout. 
HEJA KAPELLEKE !!!
 
Ik geef de pen door aan Ilse Jochems 

TOEKOMST IN DE SPOTLIGHTS
Hoe heet je? Vik van Dijck
Hoe oud ben je? 5
Wie zijn je papa en mama? Danny & Kim
Heb je nog broertjes en/of zusjes? 
1 broertje. En hij heet Dex.
Wat is je favoriete sport/hobby? Formule 1 en fietsen.
Wat vind je het leuks om te doen in de tent? 
Bloemetjes prikken
Wat zou je graag doen met het kinderbuurtfeest? 
Naar een speeltuin gaan. Of springen op een luchtkussen en 
allemaal spelletjes doen zoals bij de kinderochtend.
Als je ooit een wagen mag ontwerpen, wat zou je dan 
maken? 
Een vette lego monstertruckwagen.
Als je de baas zou zijn in de tent, wat zou je dan gaan doen? 
Helemaal bovenop de steigers aan de wagen werken. 
En dan het allerhoogste stukje bouwen.
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• Tuinontwerp • Beplantingsplannen
• Projectbegeleiding • Leveren van planten en materialen

Molenstraat 15b - 4881 CP Zundert
0031 6 101 225 98

www.basvanoverveld.nl

Met onze hulp naar een droomtuin zonder zorgen!
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KINDERCORSO

Tijdens de eerste schoolweek werden de bouwclubjes al 
samengesteld. Dieke ging samen met nog drie vriendinnen 
bouwen bij de bouwplaats van ’t Kapelleke. In de pauzes 
van school en na school zijn de plannen bedacht voor een 
ontwerp van kindercorso 2023. De eerst volgende woens-
dagmiddag werd het uiteindelijke ontwerp gekozen, met 
toch wel wat inbreng vanuit de ouders. Want ja de papa´s 
moesten het wel gelast krijgen volgens de bouwplanning. 
Want meer tijd was er niet in de planning. Gelukkig zijn de 
meiden er snel uitgekomen en was de titel en de 
ontwerptekening bekend: Iedereen hoort erbij en het ontwerp 
was een bijenkorf met bijen.
  
Het bouwen kon beginnen. Het was weer een gezellige drukte 
op de bouwplaats. Vele kapelleke kids met hun vriendjes en 
vriendinnetjes hadden zich opgegeven om weer te bouwen 
op de bouwplaats van ’t Kapelleke. De goede ondersteun-
ing en catering vanuit de buurt hebben hier zeker aan mee 
geholpen. De bouw van alle wagentjes ging vlot en volgens 
de vast gestelde planning. Alleen de bloemen waren, net 
als bij het grote corso, lastig te krijgen. Bij aankomst op het 
bloemenveld waren al veel bloemen geplukt. Maar goed zo 
creatief als kinderen zijn, kiezen ze toch gewoon bloemen 
die er nog wel zijn.  Later die avond tijdens het steken blijkt 
het toch allemaal wat lastiger: Veel gele koppen, uitvallers en 
veel kleine bloemen. Dus op zaterdag toch nog maar erop uit 
om bij andere bloemenvelden te gaan plukken. Op zaterdag 
aan het einde van de middag waren toch alle wagentjes af 
en klaar voor kindercorso 2023!!

Op zondagochtend was iedereen weer op tijd op de 
bouwplaats om de wagentjes en de figuranten te 
bewonderen want wat zag iedereen er toch weer schitterend 
uit. Vanuit de bouwplaats zijn we gezamenlijk naar het 
veilingterrein gelopen en her en der onderweg werd er nog 
wat bijgewerkt aan de wagentjes. Eenmaal op het 
veilingterrein was het wachten om EINDELIJK te mogen 
vertrekken. Het weer was goed dus het was een gezellige 
drukte langs de route. Na de optocht lekker spelen op het 
veilingterrein en wachten op de prijsuitreiking en ook deze 
leidt, net als bij het grote corso,  tot discussies onder zowel 
de kinderen als de ouders.

De meiden hebben een mooie elfde prijs behaald dus tijd 
voor een feestje. Een paar uurtjes later nog un leste en dan 
is het weer tijd om naar huis te gaan en het corso jaar zit 
er nu echt op! Wij willen buurtschap ’t Kapelleke bedanken 
voor de goede zorgen! Ook willen wij graag alle kinderen 
en ouders bedanken voor het leuke gezellige bouwjaar en 
hopelijk komen jullie volgend jaar weer in grote getalen 
bouwen bij onze bouwplaats. Zo kunnen wij deze mooie 
traditie voortzetten en gaan we er samen weer een gezellig 
bouwjaar van maken. 

Groet,

Tonnie en Saskia Snoeijs



16



17

BUURTFEEST

Op zaterdag 14 oktober 2023 was het weer zover, het 
jaarlijkse buurtfeest van buurtschap ’t Kapelleke.
‘s middags werden we bij de sporthal “Onder de mast” 
verwacht om te gaan laserschieten. Iedereen die mee wil-
de doen, werd verdeeld in groepjes. Een gedeelte van de 
sporthal was donker gemaakt en daardoor was het zoeken 
naar je tegenstander. Diegene die niet deelnam, kon boven 
op de tribune gaan kijken.
De winnaars werden verrast met een mooie prijs. (in de vorm 
van…….een eend)

s ’Avonds was iedereen die zich had aangemeld, welkom 
bij de Hoeve in Klein-Zundert. Het was een mooi versierde 
zaal,  in het thema van de afgelopen corso-wagen en een DJ 
verzorgde de muziek. Onder het genot van vele drankjes kon 
er gezellig worden gekletst, en natuurlijk gefeest. Dank je wel 
organisatie van het buurtfeest, voor de gezellige dag.
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Ook bijdragen aan een
 duurzame wereld? 
Kom werken bij HoCoSto in Zundert!

www.hocosto.com/vacatures/
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BOUWPLAATS
Op de bouwplaats is na het jeugdcorso en de evaluatie 
een en al bedrijvigheid. De oude houten schuur is inmiddels 
gesloopt en er is een heleboel overtollig materiaal 
afgevoerd. Naast de loods wordt volop gewerkt aan de 
fundering voor een demontabele aanbouw en voorbereiding 
van de borging van de tentconstructie. Hulp bij de constructie 
is natuurlijk altijd welkom!

KNOLLEN ROOIEN

Ook dit jaar hebben we weer bij buurtschap ’t Kapelleke de 
knollen uit de grond gehaald. Dit was nog spannend of het 
op de geplande zaterdag 28 oktober kon gaan plaats vin-
den, aangezien het erg veel had geregend. 
Maar het lukte die dag toch om de knollen uit de grond te ha-
len. Omdat de oude schuur zou worden afgebroken, moest 
er een nieuwe opslag worden gezocht om onze knollen vorst-
vrij te bewaren. Die hebben we gevonden. 

In de loods bij Boot & Dart mogen we de knollen knippen en 
gedurende de winter droog opslaan in gaasbakken.
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PRIKBORD

Buurtschap ’t Kapelleke is op zoek naar HET ontwerp voor Corso 2024

Heb jij of hebben jullie HET idee voor een te gek ontwerp voor het Corso van 2024? Durf jij of durven jullie de uitdaging aan? En vind je het leuk om met een gemoedelijke buurtschap dit idee te realiseren? 
Dien dan je ontwerp in via de open inschrijving (iedereen van binnen EN buiten de buurt is welkom) bij buurtschap ’t Kapelleke.Stuur voor 1 januari 2024 een e-mail naar secretaris@buurtschap-kapelleke.nl. Ook voor vragen kun je via dit mailadres terecht. De ontwerpverkiezing zal vervolgens op 13 januari 2024 plaatsvinden.

Koeling

Wij zijn voornemens om een koelruimte te creëren 

om vooral de dranken koel te houden tijdens de 

warme zomermaanden. Mogelijk kunnen we 

hiermee het aantal losse koelkasten die her en der 

staan te draaien verminderen. Misschien zijn er 

buurtgenoten die er kennis van hebben of iemand 

weten die er meer over kan vertellen of mogelijk 

leveren. Wie kan ons hiermee vrijblijvend op 

weg helpen? Mail naar secretaris@buurtschap-

kapelleke.nl.
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Autobedrijf Schrauwen
BergamoHavando
Bouwbedrijf John Havermans 
Cafe Zaal Victoria 
Dave Mutsters autoservice 
De Huizenbemiddelaar 
De Tuinstylist 
Hairlooks
Gotech B.V. 
Johan Vergauwen woninginrichting 
Juwelier Schrauwen 
Kevenaar Fysio/Orthopedisch Manuele Therapie
Mon Amie 

PlantMarket
Proef op de Som 
Retrovisie databaseontwikkeling
Schildersbedrijf J. Bastiaansen 
Sweere
Keurslagerij Verhulst
Van den Buijs Install
Verdaasdonk Hoogwerkers
NED Personeel
Romario Fijnhout
Jacobs decorateurs 
Bas van Overveld

BOOMKWEKERIJ DENISSEN
VISSENBERG SIERTEELT
POELIERSHUIS SCHRAUWEN
HOOGAERTS LICHTTECHNIEK
W. HUYBREGTS LOON- EN GRONDWERKEN

DE KROM
LVN FYSIOTHERAPIE & COACHING
HOCOSTO
DE BRUIJN MECHANISATIE

WIJ WILLEN SPONSOREN VAN
'T KAPSTOKSKE BEDANKEN:


